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Mestské zastupiteľstvo v Levoči 
GDPR 

Z Á P I S N I C A 
č. 16 

zo 16. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Levoči, 
konaného dňa 17. októbra 2024 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: podľa pozvánky  
Zapisovateľ: Ing. Ľubomíra Čujová 
 
 

1. Otvorenie a program zasadnutia 
 
Primátor mesta Ing. Miroslav Vilkovský, MBA privítal  poslancov, otvoril 16. zasadnutie                   
MZ v Levoči. Konštatoval uznášania schopnosť poslancov MZ. Navrhol návrhovú komisiu, 
overovateľov zápisnice a určil zapisovateľku. Oboznámil prítomných s programom             
podľa pozvánky. Ospravedlnil neprítomných poslancov. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- MZ je nad rámec pôvodného plánu práce 
- program MZ máte pred sebou 
- návrhová komisia: Mgr. Nikolaj Kučka, Miroslav Čurilla, Ján Lorko 
- overovatelia zápisnice: RNDr. Vladimír Adamkovič, Mgr. Vladimír Babej 
- zapisovateľka: Ing. Ľubomíra Čujová 
- ospravedlnení: PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, Bc. Ľubomír Komara, RNDr. Vladimír 

Adamkovič ešte príde, MUDr. Ingrid Dzurňáková, MBA by mala tiež prísť 
- hlasujeme. 

 
 
UZNESENIE č. 1 
K bodu: Program zasadnutia MZ 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 2 
 
MZ schvaľuje program MZ. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA   
 
 
UZNESENIE č. 2  
K bodu: Návrhová komisia  

Hl. za  13 proti  0 zdr  1  nehl 3 
 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Nikolaj Kučka, Miroslav Čurilla, Ján Lorko. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA       
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UZNESENIE č. 3 
K bodu: Overovatelia zápisnice 

Hl. za  14 proti  0 zdr  1  nehl 2 
 
MZ schvaľuje overovateľov zápisnice MZ: RNDr. Vladimír Adamkovič, Mgr. Vladimír 
Babej. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA    
 
 
 

2. Zmena rozpočtu mesta Levoča č. 5 na rok 2024 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Kamenický - bližšie vysvetlil. 
 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- zmena rozpočtu č. 5 súvisí s rozpočtom na rok 2025 
- začneme východiskami na rok 2025 
- vychádzame z toho, že bežný rozpočet bude schodkový 
- v návrhu nie sú zahrnuté materské školy, aby sme videli aký má dopad táto zmena                

na rok 2025 
- hlavným príjmom rozpočtu sú podielové dane  
- sú upravené podľa nového vzorca 
- dane z majetku pri navýšení o 20 %, rovnako navýšenie TKO o 4 eura,                              

zatiaľ                              ešte VZN nie sú schválené, návrh pôjde do MZ 
- rátame s príjmom z predaja majetku, ktorý budeme hneď zapájať do rozpočtu  
- je to neštandardný prvok v návrhu tohto rozpočtu 
- prenesený výkon je bez zmeny 
- výdavky na projekty musia ísť bez zmeny 
- výdavky na správu úradu znižujeme  
- príspevok pre TSML a MsKS znižujeme 
- dotácie na šport sú na úrovni tohto roku 
- návrh nepočíta s dotáciami na kultúru 
- na bežných výdavkoch máme najväčší problém so školstvom, športom, kultúrou, 

vysielacími a vydavateľskými službami 
- neustále navyšovanie podielu na týchto položkách nie sme schopní dlhodobo udržať 
- musíme urobiť opatrenia 
- nie sme schopní zostavovať vyrovnaný rozpočet 
- školstvo zaťažuje tohto roku ešte výraznejšie mestský rozpočet 
- máme zmenu vo financovaní materských škôl 
- dopad zmeny na ostatné typy zariadení je vysoký 
- suma na žiaka medziročne stúpa  
- tento rok nám táto suma výrazne klesne  
- má to negatívny dopad na ostatné typy školských zariadení 
- dotácie na školské zariadenia budú nižšie  
- dofinancovanie na rok 2025 je neúnosné 
- budeme odkázaní na to, že školstvo už budeme dofinancovavať stále 
- mať v zriaďovateľskej pôsobnosti ZUŠ, CVČ je už luxus pre mesto 
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- nemáme také disponibilné zdroje, aby sme boli schopní dofinancovať ZUŠ v takom 
rozsahu ako ju dofinancovávame teraz 

- suma dofinancovania je tak vysoká, že ju nie sme schopní dlhodobo ťahať 
- zmena č. 5 súvisí už s rokom 2025 
- riaditelia ZUŠ a CVČ už sumy dostali, aby si usporiadali organizáciu tak, aby na budúci 

rok prežili  
- zmena č. 5, ktorá ide pre školy súvisí s tým, aby si pripravili rozpočet na rok 2025,            

to znamená odchodné, odstupné, materiálno-technické zabezpečenie na školy 
- v najbližších troch rokoch si nebudú schopní nakúpiť z dotácie nič 
- pri finančných operáciách počítame s rezervným fondom, ktorý zapájame do rozpočtu 
- plánujeme splácať istiny úverov v plnej výške z fondových účtov a príjmov z predaja 

majetku 
- z prebytku bežného rozpočtu nie sme schopní dať ani jedno euro 
- je to dlhodobo neudržateľný stav 
- v najbližších rokoch nebudeme schopní zostaviť rozpočet 
- máme prebytky bežného rozpočtu nedostatočné 
- nie sme schopní splácať istiny úverov v plnej výške z prebytku bežného rozpočtu, 

investovať do majetku, financovať projekty 
- sme nútení brať preklenovacie úvery aj na bežné výdavky 
- zarábajú na nás banky úplne zbytočne 
- keď nevytvárame prebytok bežného rozpočtu je to pre nás drahé  
- ak dostaneme jednorazovú dotáciu alebo dotáciu na časovo obmedzené obdobie                      

bez problémov ju zapojíme do bežného rozpočtu, napr. opatrovateľská služba 
- v roku 2025 bude príjem z opatrovateľskej služby iba do marca 
- musia sa robiť opatrenia, aby sme znížili rozpočet bežných výdavkov 
- samosprávy prepúšťajú zamestnancov, znižujú úväzky, šetria aj na verejnom osvetlení, 

zatvárajú sa športoviska, Zvolen myslím, že zatvoril dokonca plaváreň 
- takéto opatrenia čakajú aj nás 
- musíme znížiť výdavky natrvalo 
- potrebujeme vytvárať dostatočný prebytok 
- tento stav je neudržateľný 
- ideme šetriť peniaze na fondových účtoch 
- prejdeme k úprave rozpočtu 
- snažíme sa zreálniť rozpočet na rok 2024 
- znižujeme príspevok pre TSML a MsKS 
- výdavky na školstvo navyšujeme súvisí to s rokom 2025 pre CVČ a ZUŠ 
- navýšenie pre materské školy na rok 2024 
- na Námestie Majstra Pavla č. 47 sme očakávali zálohovú platbu, ktorá neprišla 
- musíme to riešiť preklenovacím úverom 
- znižovanie výdavkov na Námestie Majstra Pavla č. 47, amfiteáter a ihrisko na Gašpara 

Haina 
- navýšenie máme na ZŠ G. Haina pre jedáleň, kde riešime havarijnú situáciu 

konvektomatu 
- navýšenie pre CVČ na spolufinancovanie projektu, do ktorého sa zapojilo 
- preklenovací úver na bežné výdavky na Tajomnú Levoču  
- znižujeme použitie investičného a rezervného fondu. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- počuli ste východiská na rok 2025, s tým súvisí aj zmena rozpočtu č. 5 
- situácia nie je a nebude ružová  
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- uvidíme aká bude realita v roku 2025 
- dúfajme, že nebude horšia 
- musíme zefektívniť niektoré činnosti predovšetkým u škôl a školských zariadení 

a podobne. 
 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- toto čo sa deje je stav, nie je to niečo dočasné 
- musíme sa s tým vysporiadať 
- presný výpadok sa ťažko počíta 
- je to minimálne 340 000 eur na školstve. 

 
Miroslav Čurilla  (poslanec MZ) 

- pán riaditeľ ZUŠ povedal, že jeho stratégia na nasledujúce obdobie je taká, že školu 
počtom redukovať  

- neboli ešte známe čísla a fakty, ktoré tu dnes zazneli 
- nemyslím si, že by bolo šťastné ísť cestou ako to robí štát, že v rámci konsolidácie zvýšil 

dane 
- nevravím, že daň netreba zvýšiť, ale nemyslím si, že je riešenie to preniesť do miestnych 

daní 
- veľká rezerva je pri mestských daniach, daniach z nehnuteľností a pri rozlišovaní, ktoré 

priestory sa používajú na podnikanie a ktoré nie 
- máme tam veľké rezervy 
- posledné zvýšenie bolo dosť vysoké  
- ďalšie zvýšenie postihne tých, ktorí majú poctivo priznané nehnuteľnosti aj využitie 
- je tam treba hľadať rezervy 
- budem rešpektovať aj zvýšenie daní 
- nechcem znižovať problém školstva, len je to originálna kompetencia, ktorá                          

je nastavená na normatívny spôsob financovania 
- je dobré, že udržiavame jednotlivé zariadenia, ale TSML robia pre ľudí zákonné služby 

a presunieme peniaze na to čo je normatívne 
- bude musieť vzniknúť tlak samospráv na štát 
- je dôležité, aby sa robili opatrenia, aby zabránili kolapsu 
- pomoc z Európskej únie by sme mali využiť aj za cenu úveru 
- problém je celoslovenský. 

 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- bavíme sa o zmene rozpočtu tohoročného 
- v decembri minulého roku sme si rozdali karty príliš optimisticky 
- rozpočet sme si nastavili ideálne 
- potrebujeme rok nejak ukončiť a treba sa zamýšľať nad tým ako nastavíme budúcoročný 

rozpočet 
- je priestor na to, aby sme robili na budúci rok také čarovanie ako teraz? 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- nie 
- využili sme všetky možnosti 
- šetrime finančné prostriedky na fondových účtoch, aby sme nezapojili jednorazový 

príjem do bežných výdavkov 
- túto chybu robíme stále dokola. 
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Radoslav Kellner (poslanec MZ) 
- dúfam, že v decembri schválime lepší rozpočet 
- počuli sme tu nejaké návrhy zvýšenia daní a iných poplatkov 
- bol by som rád, ak by sme začali šetriť aj na nás a nepresunuli to celé na ľudí. 
 

Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 
- v návrhu rozpočtu sú už teraz výrazné škrty, ale stále sú nedostatočné 
- s takými škrtmi možno prežijeme rok 2025, ale rok 2026 nie. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- 80 % šetrenia na rok 2025 ide na úkor mesta, prevádzky mesta, úradu a príspevkových 
organizácií 

- konsolidácia nepôjde ani väčšinovo, ani vo výraznej miere na úkor obyvateľov. 
 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- ako dlho mešká zálohová platba na rekonštrukciu námestia 47 
- kedy očakávame, že príde  
- ako to zdôvodňuje riadiaci orgán? 

 
 Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- zmluva je zverejnená a je platná 
- prebieha kontrola verejného obstarávania, potom bude uzatvorený dodatok č.1 zo strany 

Ministerstva dopravy, následne môžeme žiadať pred financovanie,                                                      
tých 60 % z celkových oprávnených výdavkov 

- myslím si, že to bude do koncu roku 
- pôvodný plán bol, že do šiestich týždňov budú všetky administratívne veci vysporiadané 

od začiatku stavby 
- riadiaci orgán má myslím si, že veľa žiadostí 
- otázka je, že ako sa pomenilo celé auditórium na Ministerstve dopravy 
- z tých faktúr, ktoré sú k dnešnému dňu uhradené sme žiadali refundáciu 
- do 30 dní od žiadostí by nám mali finančné prostriedky prísť 
- podľa príručky nie je pravda, že do 30 dní  
- aj my, aj riadiaci orgán má problém, preto je tu ten preklenovací úver na tú stavbu,                 

aby sme ju do decembra 2025 stihli ukončiť 
- buď budeme čerpať prostriedky z EÚ, alebo nebudeme a zastane všetko 
- po roku 2027 je vysoký predpoklad, že samosprávy už nebudú dostavať také finančné 

prostriedky z EÚ na rozvoj 
- treba nám nájsť prostriedky na spolufinancovanie týchto projektov, aby sme nemuseli 

čerpať úver 
- predpokladám, že do konca roku by to mohlo byť vyriešené, ale zatiaľ sme nedostali 

ani jednu platbu z tých, ktoré sme uhradili. 
 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- nemáme dokončenú kontrolu verejného obstarávania? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- nie, je to na riadiacom orgáne. 
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MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 
- v decembri minulého roku sme schvaľovali čerpanie preklenovacieho úveru                   

600 000 eur 
- blíži sa koniec kalendárneho roka 
- do konca roka musí byť splatený, ako na tom sme? 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- áno musí byť splatený 
- 400 000 eur už je splatených  
- posledná splátka pôjde v novembri. 

 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- v budúcom roku mesto plánuje splácať istiny úverov? 
 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- plánuje  
- z fondových účtov a z predaja majetku. 

 
Mgr. Vladimír Babej (poslanec MZ) 

- myslím si, že so všetkým sa dokážeme popasovať a samospráva si bude plniť aj naďalej 
svoje funkcie v prospech občanov 

- chcel by som požiadať poslať prvú prezentáciu 
- určite sa s tým vysporiadame  
- konsolidácia sa objavuje v médiách  
- preniesť všetku ťarchu, ako to robí štát, na občanov nie je celkom najsprávnejšie riešenie 
- navrhoval by som zvýšiť poplatok za hrobové miesto 
- je x takých vecí a v decembri to budeme schopní zapracovať, aby tých peňazí bolo 

viacej 
- ohľadom krátenia v jednotlivých príspevkových organizáciách 
- TSML si robia dobre svoju prácu a aj napriek tomu krátime príspevok 
- priestor na personálne zmeny v TSML už nie je  
- nechcem sa dožiť toho, aby sme neupratovali, sneh neodpratávali 
- verím, že k tomu sa nedopracujeme 
- možno jedným z riešení je aj krátenie alebo zrušenie príspevku, odmeny poslancom 
- platíme 20 000 eur za vodu na Levočských Lúkach a nevieme sa s tým vysporiadať 
- platíme osvetlenie na parkovisku pri lyžiarskych vlekoch na Levočskej Doline 
- mesto nemôže financovať súkromný sektor 
- zachovali sa voči nám neférovo, keď nám dali poplatok za prejazd cez ich parkovisko 

keď sme tam mali ten dotyčný most 
- krátiť na šport a kultúru nebude dobrá vizitka 
- krátenie športových klubov by sa dalo urobiť  
- treba pri športových kluboch pribrzdiť a stanoviť si pravidlá. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- ďakujem za návrhy pre rozpočet na rok 2025 
- s niektorými rátame aj my, s niektorými nie 
- dotknem sa poplatku TKO 
- máme náklady na osobu a rok 55 eur 
- reálne občania platia 40 eur za TKO 
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- Spišská Nová Ves bola pre nás vzorom, majú svoju vlastnú skládku a už v roku 2024 
platili obyvatelia 50 eur za osobu a rok 

- pre niektoré mesta a obce prichádza povinnosť mechanicko-biologické spracovanie 
odpadov, triedenie pred skládkovaním 

- bude to náklad jednorazovo 10-15 eur na občana a rok 
- poplatky za komunálny odpad sú jedným z oblastí, o ktorej sa chceme v decembri baviť 
- ešte stanovisko hlavnej kontrolórky. 

 
Ing. Dagmar Olekšáková (hlavná kontrolórka mesta) 

- mesto ku dňu návrhu plní podmienky dodržania percent dlhovej služby 
- dané úvery sa do dlhu mesta nezapočítavajú 
- mesto spĺňa ku dnešnému dňu podmienky na prijatie návratných zdrojov financovania. 

 
UZNESENIE č. 4 
K bodu: Zmena rozpočtu č. 5 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 

MZ schvaľuje zmenu rozpočtu č. 5 – rozpočtové opatrenie č. 5/a, 5/b, 5/c, 5/d mesta Levoča 
na rok 2024. 
T: 17.10.2024        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 5 
K bodu: Zmena rozpočtu č. 5 

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 1 
 

MZ schvaľuje zmenu použitia prostriedkov investičného fondu  nasledovne: 
 

Ukazovateľ 
schválené 
použitie 

zmena 
č.1 

zmena 
č.2 

zmena 
č.3 

zmena 
č.4 

zmena 
č.5 

po 
zmene 

Geopriestorové 
registre 

    8000   7000 -15000 0 

Informačný systém 
MP 

    24480   -24480   0 

Projektová 
dokumentácia 35 500 100 000 11 000   -20 000 

-126 
500 0 

Rekonštrukcia cesty - 
Predmestie 2 000           2 000 
Odpadové 
hospodárstvo     23 580     -23 580 0 
Výstavba 
kontajnerových stojísk       14 750   -14 750 0 
územný plán   30 000       -30 000 0 
VO a kamerový 
systém         13 000 -13 000 0 
Námestie Štefana 
Kluberta č.6  8 000       -5 000 -3 000 0 
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Dom meštiansky na 
NMP č.28 PD 9 000         -9 000 0 
Ihrisko pre každého -  
sídl. Hrad     8 318     -8 318 0 

Lidl - čistinka   35 000   
-15 
000   -20 000 0 

Príspevok pre TS   17 000 140 685     
-157 
685 0 

Parkovací systém     32 880   -17 880 -15 000 0 
ZŠ G. Haina - kotolňa   8 537         8 537 
ZŠ Kluberta       250 15 549   15 799 
ZŠ G. Haina - 
konvektomat           13 760 13 760 
CVČ - 
spolufinancovanie           640 640 

Splátka istiny úveru           
153 
906 153 906 

tovary a služby MsÚ           
180 
296 180 296 

Spolu 54 500 190 537 248 943 0 -31 811 -87 231 374 938 
 
T: 17.10.2024        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 6 
K bodu: Zmena rozpočtu č. 5 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 

MZ schvaľuje zmenu použitia prostriedkov rezervného fondu nasledovne: 
 

Ukazovateľ 
schválené 
použitie 

zmena 
č.1 

zmena 
č.2 

zmena 
č.3 

zmena 
č.4 

zmena 
č.5 

po 
zmene 

územný plán 30 000 -30 000         0 
tovary služby MsÚ         67 360 -67 360 0 
Lidl - čistinka 35 000 -35 000         0 
ZŠ Kluberta       14 917 -14 917   0 

Spolu 65 000 -65 000 0 14 917 52 443 -67 360 0 

 
T: 17.10.2024        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 7 
K bodu: Zmena rozpočtu č. 5 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 

MZ schvaľuje zmenu účelu využitia dlhodobého úveru nasledovne: 
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Účel 
schválené 
použitie 

zmena 
č.1 

zmena 
č.2 

po 
zmene 

Ihrisko pre každého -  sídl. Hrad   28 303 8 318 36 621 
Revitalizácia amfiteátra v Levoči 394 288 -72 981 -307 013 14 294 
oporný múr - Závada   18 000   18 000 
Odstránenie havarijného stavu 
mosta   21 678   21 678 
Výstavba elektronabíjacích 
staníc   5 000   5 000 
Projektová dokumentácia     156 500 156 500 
Námestie Štefana Kluberta č.6      9 000 9 000 
Dom meštiansky na NMP č.28 
PD     3 000 3 000 
Multifunkčné zariadenie     3 500 3 500 
Parkovací systém     17 430 17 430 
Geopriestorové registre     15 000 15 000 
VO a kamerový systém - sídl. 
Pod Vincou     13 000 13 000 
Príspevok pre TS - traktorový 
čelný nakladač      4 740 4 740 
Príspevok pre TS rozšírenie VO 
Ul. Predmestie     17 000 17 000 
Príspevok pre TS - malé 
komunálne vozidlo      59 080 59 080 
Príspevok pre TS - kosačka s 
príslušenstvom       6 000 6 000 
Príspevok pre TS       17 000 17 000 
Príspevok pre TS - monitorovací 
systém ZŠ     4 365 4 365 
čistiaci stroj na podlahu           4 000 4 000 
Príspevok pre TS - Urnový háj      45 500 45 500 
Lidl - čistinka     20 000 20 000 
Odpadové hospodárstvo (RFID 
systém)     23 580 23 580 
Dom meštiansky na NMP č.47  171 735 255 240 -122 113 304 862 
Rek. multifunkčného ihriska ZŠ 
G. Haina 120 000   -120 000 0 
Rek. II. etapa Ružová ul.     122 113 122 113 
Spolu 686 023 255 240 0 941 263 

 
T: 17.10.2024        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
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UZNESENIE č. 8 
K bodu: Zmena rozpočtu č. 5 

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 1 
 

MZ schvaľuje čerpanie preklenovacieho úveru na projekt „Tajomná Levoča bez hraníc“                   
vo výške 67 395 eur na preklenutie časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami bežného 
rozpočtu. 
T: 17.10.2024        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 9 
K bodu: Zmena rozpočtu č. 5 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 

MZ schvaľuje čerpanie preklenovacieho úveru na projekt „Dom meštiansky, Majstra Pavla 
č.47 v Levoči ÚRPF č.2936/1 – obnova objektu“ vo výške 1 225 000 eur na preklenutie 
časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami kapitálového rozpočtu. 
T: 17.10.2024        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 10 
K bodu: Stanovisko hlavnej kontrolórky k dodržaniu podmienok na prijatie návratného 
zdroja  financovania         
 

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 1 
 
MZ berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k dodržaniu podmienok na prijatie 
návratného zdroja financovania. 
T: 17.10.2024        Z: Ing. Olekšáková 
 
 
 
 

3. Projekt: Cykloturistický chodník Levoča, III. etapa 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Babicová - bližšie vysvetlila. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- schvaľovanie vstupov do projektu cykloturistický chodník Levoča, III. etapa 
- materiál máte predložený  
- v materiáloch je aj mapa, čísla máte pred sebou. 

 
Miroslav Dunčko (poslanec MZ) 

- mesto počíta aj s protipovodňovými zábranami 
- cesta poľná tam ostane a bude sprístupnená, aby nechodili cez cyklochodník 
- ide sa sprístupniť cyklochodník v celej dĺžke 
- prídete na priehradu a musíte zosadnúť z bicykla  
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- nadá sa urobiť pol chodníka cyklochodníka a pol chodníka pešia zóna? 
- ak tam bude zákaz, tak tí cyklisti budú chodiť po ceste 
- nedá sa to nejak vyriešiť? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- 16 rokov sa o tom bavíme. 
 
Miroslav Dunčko (poslanec MZ) 

- nemôže mesto zrobiť zmenu územného plánu v blízkosti cyklochodníka na záhradky, 
aby sme získali peniaze? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- predpokladám, že projektant sa vysporiadal s tými možnými záplavami 
- snažili sme sa to urobiť tak, aby Dolinský most bol prepojený so žabiou cestou  
- stať sa môže čokoľvek, keď bude stavba zrealizovaná 
- teraz nekreslíme nový projekt žiadame vstup do projektu a spolufinancovanie projektu 

pokiaľ bude úspešný 
- je možnosť vyčerpať finančné prostriedky v rámci výzvy na cyklotrasy 
- podlieha to schváleniu Rady partnerstva 
- vstupuje do toho Ministerstvo informatizácie regionálneho rozvoja a následne sa bude 

podpisovať zmluva 
- zabudnime už na to, že zmeny územného plánu bude financovať mesto zo svojho 

rozpočtu 
- každý žiadateľ si predfinancuje zmenu územného plánu a tak sa bude uskutočňovať 

zmena územného plánu 
- pracujeme na veľkej zmene územného plánu, je tam 43 návrhov na zmenu 
- uvidíme aká bude realita, keď tým ľuďom pošleme sumu koľko zmena územného plánu 

stojí 
- ten kto zmenu územného plánu vyvolá si ju bude musieť aj zaplatiť 
- myslím si, že je dobrý projekt, aby Levoča bola prepojená cyklochodníkom 

s Levočskou Dolinou 
- či je dobre nakreslený projekt sme mali čas na to tých 12-16 rokov. 

 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- ohľadom financií začínajú tri pozitívne body pre mesto 
- tento projekt je len výzva, ktorá bude ukončená 11.11.2024 
- mesto sa zapojilo do výzvy 
- o celom procese rozhodne Kooperačná rada, kde sa bude prehodnocovať tento projekt 

ako aj Rada partnerstva PSK 
- cyklochodník je už nevyhnutnosťou 
- vstupujeme do výzvy, nie sme vybraní v tomto projekte 
- projektová dokumentácia je financovaná zo zdrojov mesta? 

 
Mgr. Anna Babicová (vedúca CRaRM) 

- projektová dokumentácia je financovaná z mesta 
- musí byť spracovaná a potom bude refundovaná pri schválení 
- ak budeme mať projektový zámer schválený Radou partnerstva  
- mesto pôjde do výzvy so žiadosťou a tá bude spracovaná na ministerstve  
- ak budeme úspešní na ministerstve, po schválení nám refundujú náklady na projektovú 

dokumentáciu. 
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Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 
- pevne verím, že aspoň raz prejdem celý cyklochodník až na Levočskú Dolinu 
- využitie je celoročne 
- je to jedinečná správa. 

 
Mgr. Vladimír Babej (poslanec MZ) 

- určite to všetci podporíme 
- neviem či tie projekty z EÚ sú náročky tak nadhodnotené, čo sa týka finančných 

prostriedkov 
- zarazila ma suma 500 eur za meter chodníka 
- teším sa z toho, že to bude, len to bude veľmi drahé. 

 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- nie je to tým, že je to z EÚ 
- sumu žiada mesto  
- mesto si spracovalo projektovú dokumentáciu a urobilo rozpočet 
- teším sa, že pôjdu ďalšie projekty v tých ďalších bodoch 
- čerpanie týchto zdrojov je pomerne náročné  
- jedna vec je dotáciu získať a druhá vec je ako rýchlo sa podarí refundovať                             

alebo prefinancovať 
- samosprávny kraj robí veľmi veľa práce na to, aby vytvoril podmienky pre čerpanie 

dotácií pre obce a mestá 
- vďaka tomu môžu byť realizované tieto projekty, ktoré dnes máme v programe. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- máme pravdepodobne na cyklotrasy tvrdšie normy ako Maďari 
- nepotrebujú obrubníky, nalejú asfalt a idú. 

 
UZNESENIE č. 11 
K bodu: Projekt: Cykloturistický chodník Levoča, III. etapa 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje vstup do projektu „Cykloturistický chodník Levoča, III. etapa“. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
              Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 
                                  Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 12 
K bodu: Projekt: Cykloturistický chodník Levoča, III. etapa 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje spolufinancovanie projektu „Cykloturistický chodník Levoča, III. etapa“       
vo výške min. 8 % z  celkových oprávnených výdavkov projektu. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
              Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 
                                        Mgr. Kučka 
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4. Projekt: Zlepšenie rovného prístupu k inkluzívnemu 
a kvalitnému vzdelávaniu na ZŠ G. Haina v Levoči 

 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Babicová - bližšie vysvetlila. 
 
Mgr. Anna Babicová (vedúca CRaRM) 

- projekt je zameraný na podporu rozvoja regionálneho školstva 
- pozostáva z dvoch aktivít – vybudovanie exteriérovej učebne vrátane vybavenia 

a rekonštrukciu multifunkčného ihriska 
- máme spracovaný projektový zámer, ktorý je v Rade partnerstva 
- čakáme na výsledok  
- v prípade, že budeme schválení, pôjdeme do ostrej žiadosti na príslušné ministerstvo. 

 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- ešte neviete, že je schválený tento projekt? 
- visí to na webovej stránke 
- 30.9. je výstup 
- disponujete nejakým uznesením z partnerstva PSK? 

 
Mgr. Anna Babicová (vedúca CRaRM) 

- nemáme uznesenie. 
 

Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
- vieme o tom, že je to schválené, len nemáme ešte papier. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- vieme, že je to schválené Radou partnerstva. 
 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- 15.2. na MZ sme vstupovali do výzvy Fond na podporu športu, kde sme sa uznesením 
zaviazali o multifunkčné ihrisko Gašpara Haina 

- spoluúčasť mesta bola 30 % 
- uznesenie je stále v platnosti? 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- je v platnosti, ale nie je to aktuálne 
- neboli sme úspešní. 

 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- schvaľovali sme úver na rekonštrukciu multifunkčného ihriska Gašpara Haina 
- dala by som poslanecký návrh, aby bol použitý na dofinancovanie týchto troch 

projektov čo budeme schvaľovať. 
 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- nebol čerpaný. 
 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- v regióne Spiš boli úspešné len tri školy Levoča, Spišská Bela, Podolínec 
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- je veľkým úspechom pre mesto Levoča, že práve Rada partnerstva PSK rozhodla o tom, 
že práve finančné prostriedky pôjdu do nášho mesta. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- projekt je zatiaľ jediný schválený v Rade partnerstva 
- poďakoval by som sa nielen Rade partnerstva, ale aj celej Kooperačnej rade 
- veľmi pekne ďakujeme za pomoc a spoluprácu 
- verím, že tieto tri projekty nie sú posledné, ktoré budeme dávať 
- je to pre nás jedinečná príležitosť 
- mechanizmy sú nastavené tak, že prechádzajú cez regióny do samotných miest a obcí 
- ak spoločne nezabojujeme nielen na byrokraticko-administratívnom poli,                                      

ale aj finančnom, aby sme zvládli tieto projekty ufinancovať a vyčerpať, tak sa nám                
táto možnosť nenávratne zavrie  

- bola by to nenapraviteľná škoda pre toto mesto. 
 
Mgr. Eva Chalupecká (poslankyňa MZ) 

- som rada, že konečne prišiel čas pre to atletické hoci multifunkčné ihrisko 
- mať altánok na výuku v exteriéri je príma vec 
- verím, že sa niekto venoval aj kľúčovému rozmeru zvýšeniu inkluzívnosti,                                    

nielen pre marginalizované skupiny, ale aj pre žiakov so zdravotnými postihnutiami 
- ako je toto zohľadnené v tomto projekte 
- kde sa to prejavuje? 

  
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- projekt bol prepracovaný, tak aby zohľadňoval práve inklúziu. 
 
Mgr. Jaroslav Kramarčík (poslanec MZ) 

- ihrisko bolo v katastrofálnom stave 
- po poslednej výzve, kde nám Fond na podporu športu zamietol dotáciu, tak podáva 

pomocnú ruku Rada partnerstva PSK  
- veľká vďaka  
- túto spoluprácu s PSK by trebalo ďalej rozvíjať na vyššej úrovni 
- bude to jedno ihrisko, ktoré bude spĺňať kvality a potreby fungovania školy aj rôznych 

športov, ktoré tam môžu ďalej rozvíjať svoje aktivity. 
 

MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 
- je to veľkým úspechom, pretože z 22 podaných žiadostí boli podporené len tri školy 
- využívanie finančných zdrojov z EÚ je obmedzené do roku 2027. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- k všetkým trom bodom, ale hlavne k tomuto 
- nie sme úplne na konci treba nám podať žiadosť o nenávratný príspevok na MIRRI. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- dávate poslanecký návrh MUDr. Suráková? 
 
  MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- nie. 
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Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
- hlasujeme. 

 
UZNESENIE č. 13 
K bodu: Projekt: Zlepšenie rovného prístupu k inkluzívnemu a kvalitnému vzdelávaniu 
na ZŠ G. Haina v Levoči 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje vstup do projektu „Zlepšenie rovného prístupu k inkluzívnemu 
a kvalitnému vzdelávaniu na ZŠ G. Haina v Levoči “. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
              Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 

          PaedDr. Choborová 
                                        Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 14 
K bodu: Projekt: Zlepšenie rovného prístupu k inkluzívnemu a kvalitnému vzdelávaniu 
na ZŠ G. Haina v Levoči 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje spolufinancovanie projektu „Zlepšenie rovného prístupu k inkluzívnemu 
a kvalitnému vzdelávaniu na ZŠ G. Haina v Levoči“  vo výške min. 8% z  celkových 
oprávnených výdavkov projektu. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
              Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 

          PaedDr. Choborová 
                                        Mgr. Kučka 
 
 
 
 

5. Projekt: Rekonštrukcia severozápadnej radiály v hradbovom 
opevnení mesta Levoča 

 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Babicová - bližšie vysvetlila. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- tretí projekt je rekonštrukcia severozápadnej radiály v hradbovom opevnení mesta 
Levoča. 

 
Mgr. Anna Babicová (vedúca CRaRM) 

- v rámci vyhlásenej výzvy pre projekty integrovanej územnej investície sme sa zapojili 
do projektu na podporu miestnych komunikácií s týmto projektom 

- pozostáva z rekonštrukcie Košickej ulice a Novej ulice. 
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JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 
- viac by ma zaujímalo k projektovej dokumentácii 
- v akom rozsahu pôjdu tieto dve komunikácie do rekonštrukcie a časovo ako to vidíte? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- Ing. Petrášová výmena asfaltového povrchu. 
 

Ing. Lenka Petrášová (vedúca OIČ, ÚP, ŽPaSÚ) 
- výmena podložia 
- výmena obrubníkov na Košickej ulici 
- realizácia bezbariérového priechodu pre chodcov 
- doplnenie dopravného značenia 
- na Novej ulici bude zmenená organizácia dopravy. 

 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- bez chodníkov? 
 
Ing. Lenka Petrášová (vedúca OIČ, ÚP, ŽPaSÚ) 

- áno, bez chodníkov. 
 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- je to škoda 
- možno by bolo lepšie zrobiť jednu cestu kompletne aj so sieťami, ale beriem,                         

že už je rozhodnuté a že to nezmeníme 
- dĺžka realizácie je na koľko odhadovaná? 

 
Ing. Lenka Petrášová (vedúca OIČ, ÚP, ŽPaSÚ) 

- maximálne pol roka  
- výstavba je po etapách 
- nebude úplná uzávierka ciest. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- rozsah rekonštrukcie bol daný aj časovými možnosťami projektu 
- v prípade Košickej ulice je projekt predpripravený tak, aby do vozovky a obrubníkov     

sa nezasahovalo pri pokračovaní ďalšej rekonštrukcie 
- na poslednej Rade partnerstva v septembri bol schválený ako strategický zámer  
- najbližšia Rada partnerstva by mala byť niekedy v novembri 
- ak všetko dobre dopadne a bude to administratívne v poriadku, tak dúfam a verím,                

že v novembri tento projekt cez Radu partnerstva prejde. 
 
PaedDr. Ľubomír Repaský (poslanec MZ) 

- vítam rekonštrukcie týchto dvoch ulíc 
- poprosil by som sa aj zaoberať rekonštrukciou Kláštorskej ulice, ktorá je v havarijnom 

stave a aj nevyhovujúca z dôvodu bezpečnosti. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- máme v inej výzve hodnotené ďalšie projekty 
- je možné, že by sme začali pracovať aj s Kláštorskou ulicou 
- počkáme na vyhodnotenie tých projektov, ktoré máme v hodnotení 
- nemyslím tie, ktoré schvaľujeme. 
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JUDr. Ľubomír Murín (poslanec MZ) 
- podporím takéto projekty 
- moja úvaha 
- nedalo by sa pri Košickej ulici, aby pod Košickou bránou viedol plynulý nový asfaltový 

povrch od kruhového objazdu cez celé námestie  
- nie som si istý, že či kocky pod Košickou bránou boli šťastným riešením 
- treba to opravovať pred a po zime. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- časť pod Košickou bránou sme reklamovali 
- spoločnosť nás upozornila, že sami upozorňovali, že kladenie kociek nie do vejárika 

spôsobí to, čo to spôsobilo.  
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- je to stav, keď asi projektanti a pamiatkari chceli dosiahnuť nejaký efekt a vložiť             
tam nejaký prvok 

- ukazuje sa, že to nie je šťastné riešenie 
- prikláňam sa, že by sme mali ísť asi do asfaltového povrchu 
- k Novej ulici 
- chodníka sa tam neriešia? 

 
Ing. Lenka Petrášová (vedúca OIČ, ÚP, ŽPaSÚ) 

- projektová dokumentácia nepočíta s chodníkmi. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- je tam jedna časť chodníka taká kritická, čo je tam z kameňa 
- je to nepraktické, neslúži to verejnosti 
- nedalo by sa aj keď z nášho rozpočtu, alebo z TSML pristúpiť k výmene povrchu,                  

keď tam budú stavebné práce prebiehať 
- dám to aj ako návrh na komisiu. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- som rád, že sa aj názor pamiatkarov vyvíja. 
 
PaedDr. Ľubomír Repaský (poslanec MZ) 

- nevidím dôvod prečo je tam tá dlažba pod Košickou bránou 
- komunikácia slúži nejakému účelu a nie, aby to bolo na okrasu 
- je to aj technicky zle položené 
- vysvetli mi niekto tie zábradlia čo tam sú 
- čo to má spoločné s tou pamiatkovou hodnotou a to podsvietenie  
- nie je to nejaký modernizmus 
- to už tam môžeme rovno nastriekať reperské maľby. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- napadlo ma či nepodporíme PaedDr. Repaského na drevené. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- budeme rokovať s Pamiatkovým úradom  
- po 30-tich rokoch nám ukazovali, že zle opravujeme hradby, preto som povedal,                         

že aj ich názor sa v čase vyvíja 
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- tridsať rokov to schvaľovali 
- som rád, že sa posúvame dopredu. 

 
UZNESENIE č. 15 
K bodu: Projekt: Rekonštrukcia severozápadnej radiály v hradbovom opevnení mesta 
Levoča 2024   

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje vstup do projektu „Rekonštrukcia severozápadnej radiály v hradbovom 
opevnení mesta Levoča“. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
              Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 
                                  Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 16 
K bodu: Projekt: Rekonštrukcia severozápadnej radiály v hradbovom opevnení mesta 
Levoča 2024   

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje spolufinancovanie projektu „Rekonštrukcia severozápadnej radiály                          
v hradbovom opevnení mesta Levoča “  vo výške min. 8% z  celkových oprávnených 
výdavkov projektu. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
              Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 
                                  Mgr. Kučka 
 
 
 
 
 

6. Návrh na schválenie voľby zástupcu mesta v dozornej rade 
Nemocnice AGEL Levoča a.s. 

 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Ing.Vilkovský, MBA  - bližšie vysvetlil. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- PhDr. Mgr. Cvoliga bol zvolený v roku 2019  
- uplynulo mu päťročné funkčné obdobie 
- navrhujeme, aby bol opätovne členom dozornej rady Nemocnice AGEL Levoča 
- v ďalšom bode sa Mgr. Kamenický vzdal členstva v dozornej rade, navrhujeme                      

tam Mgr. Babeja 
- otváram diskusiu k PhDr. Mgr. Cvoligovi  
- mám písomný mail, v ktorom súhlasí so svojou nomináciou. 
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UZNESENIE č. 17 
K bodu: Návrh na schválenie voľby zástupcu mesta v dozornej rade Nemocnice AGEL 
Levoča a.s. 

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje voľbu PhDr. Mgr. Jozefa Cvoligu ako zástupcu mesta Levoča v Dozornej rade 
Nemocnice AGEL Levoča a.s., IČO: 364594849 so sídlom Probstnerova 2/3082, Levoča,            
a to opätovne na nasledujúce funkčné obdobie. 
T: 31.10.2024        Z: Ing. Lisoňová 
                        Mgr. Kučka 
 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- berieme na vedomie vzdanie sa členstva v dozornej rade Mgr. Kamenického a návrh              
na voľbu Mgr. Babeja 

- zjednotí sa aj päťročné funkčné obdobie pre PhDr. Mgr. Cvoligu aj pre Mgr. Babeja,  
ak bude schválený. 

 
 
UZNESENIE č. 18 
K bodu: Zmena zástupcu mesta v dozornej rade – Nemocnice AGEL Levoča a.s. 

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie vzdanie sa funkcie člena Dozornej rady Nemocnice AGEL Levoča a.s., 
IČO: 36594849 so sídlom Probstnerova cesta 2/3082, Levoča, Mgr. Ľuboša Kamenického 
dňom 15.10.2024. 
T: 31.10.2024        Z: Ing. Lisoňová 
                        Mgr. Kučka 
 
 
UZNESENIE č. 19 
K bodu: Zmena zástupcu mesta v dozornej rade  Nemocnice AGEL Levoča a.s. 

Hl. za  15 proti  0 zdr  1  nehl 0 
 
MZ schvaľuje voľbu Mgr. Vladimíra Babeja ako zástupcu mesta Levoča v Dozornej rade 
Nemocnice AGEL Levoča a.s., IČO: 36594849 so sídlom Probstnerova cesta 2/3082, Levoča. 
T: 31.10.2024        Z: Ing. Lisoňová 
                        Mgr. Kučka 
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7. Záver  
 
Primátor mesta Ing. Miroslav Vilkovský, MBA poďakoval poslancom Mestského 
zastupiteľstva za účasť na 16. Mestskom zastupiteľstve a ukončil rokovanie. 
 
 
 
V Levoči 17.10.2024 
 

 
 
 
 


